
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr LXVI 

LXVI Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 29 lutego 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 29 lutego 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 18:53 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył LXVI sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na żywo, 

nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu 

oraz w sposób zwyczajowo przyjęty, przypomniał zasady zgłaszania chęci zabrania głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 12, NIEOBECNY: 3 

 



Wyniki imienne: 

 

OBECNY (12) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNY (3) 

 

Krzysztof Chodorowski, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 12 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. 

Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że propozycję porządku obrad 

wraz z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, następnie zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poprosił o zmianę kolejności porządku obrad 

przesunięcie pkt.7 tj. Informacja o działalności OSP na terenie Gminy Tułowice na pkt 5. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

Wniosek o przesunięcie pkt.7 tj. Informacja o działalności OSP na terenie Gminy Tułowice na 

pkt 5.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Luty 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Krzysztof Chodorowski, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 



Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty, odczytał zmieniony porządek obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Zatwierdzenie zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

BRAK GŁOSU (1) 

 

Michał Luty 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Krzysztof Chodorowski, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad został zatwierdzony. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXV Sesji Rady Miejskiej z dnia 1 lutego 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z LXV Sesji Rady Miejskiej z dnia 1 lutego 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 



NIEOBECNI (3) 

 

Krzysztof Chodorowski, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 29 stycznia 

2024 r. Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został 

radnym wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 29 stycznia 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, 

Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Krzysztof Chodorowski, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Informacja o działalności OSP na terenie Gminy Tułowice. 

 

Komendant Ochotniczej Straży pożarnej Michał Luty przedstawił prezentację dotyczącą 

działalności Jednostek. Gminnych 

 

6. Informacja o stanie ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz podejmowanych 

działaniach zmierzających do zmniejszenia przestępczości na terenie Gminy Tułowice. 

 

Zastępca Komendanta Komisariatu w Niemodlinie Sebastian Kołtowski przedstawił analizę 

stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i gminy Tułowice za okres 

minionego roku. 

 

7. Informacja o stanie zabezpieczenia przeciwpożarowego na terenie Gminy oraz gotowości 

niesienia pomocy w przypadku klęski żywiołowej. 

 

Starszy Kapitan Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej w Niemodlinie Piotr Kruk 

przedstawił informację i statystyki dotyczące bezpieczeństwa w Gminie Tułowice. 

 

Przerwa w obradach 



8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych stopni 

awansu zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 

innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Joanna Adamowska przedstawiła projekt uchwały i Radni rozmawiali na temat jej zapisów, 

wobec braku pytań poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych stopni 

awansu zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania innych 

składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

BRAK GŁOSU (1) 

 

Michał Luty 

 

NIEOBECNI (3) 

 

Krzysztof Chodorowski, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXVI/345/2024 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Ziubrzycka-Bień przedstawiła projekt uchwały, 



poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXVI/346/2024 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi sąsiedzkie oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Kierownik OPS przedstawiła projekt również tej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi sąsiedzkie oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a 

także trybu ich pobierania.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXVI/347/2024 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że projekt tej uchwały również był 

przedstawiony przez Kierownik OPS podczas posiedzenia Komisji, wobec braku pytań poprosił 

Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXVI/348/2024 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Tułowicach. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Tułowicach. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXVI/349/2024 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz  

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tułowice w 2024 roku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tułowice w 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXVI/350/2024 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że Plan został przygotowany do końca 

kwietnia, do końca kadencji, z wykorzystaniem Planów pracy Dyrektorów Jednostek. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXVI/351/2024 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że jest Pani Skarbnik i jest 

możliwość, wobec braku pytań. 

 



Skarbnik Gminy Bogusława Krawczyk przedstawiła poszczególne pozycje budżetu, wobec 

których zostały dokonane zmiany. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 

Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXVI/352/2024 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że jest Pani Skarbnik i jest 

możliwość zadawania pytań, a wobec ich braku, poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie 

projektu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman 



Kopij, Stanisław Momot, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (4) 

 

Krzysztof Chodorowski, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXVI/353/2024 

 

17. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w IV kwartale 2023 r. 

 

Przewodniczący omówił realizację Planu Pracy, poinformował, że w 2023 roku cały Plan został 

wykonany, aktywność Rady oraz obecność jest bardzo wysoka. Podziękował za pracę Radnym, 

Kierownikom Jednostek oraz pracownikom Urzędu, przypominając, że Plan Pracy Rady jest sumą 

pracy Urzędu i Jednostek. 

 

18. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski omówił czynności i spotkania, które odbył w okresie 

międzysesyjnym 

 

Radny Tomasz Gala zapytał o status obwodnicy w Ligocie, czy ona będzie, czy temat będzie 

jeszcze dyskutowany. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że górna część Ligoty jest najbardziej narażona na 

dolegliwości przejazdu ciężkiego taboru. Przypomniał, że oficjalnie jeden mieszkaniec zanegował 

to oficjalnie. Samorządowe Kolegium Wojewódzki Sąd Administracyjny zwróciły dokumentację i 

Gmina musi się jeszcze raz pochylić i te decyzje środowiskowe oddziaływania procedować. 

Poinformował, że na spotkaniu padła propozycja czy tego nie skrócić, wówczas inwestycja 

mogłaby iść ZRID-em. Wyjaśnił zasadę przeprowadzania inwestycji za pomocą ZRID-u. 

Burmistrz poruszył również sprawę inwestycji w Tułowicach Małych. 

 

19. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij poruszył sprawę bardzo złej jakości nawierzchni drogi  

w Ligocie Tułowickiej poprosił o interwencję. Poinformował , że z pomocą Burmistrza w ramach 

przeprowadzanych prac w Tułowicach Małych udało się doprowadzić gaz do budynków 

spółdzielczych i w przyszłości będzie można również podłączyć budynek komunalny, wspomniał 

o naprawie-przebudowie chodnika i parkingu obok bloków. 

Wymienił czynności wykonywane w okresie międzysesyjnym. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował , że nie było nowych interpelacji. 

 

21. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 29 listopada został 



dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr listów, poprosił Wiceprzewodniczącego  

o przeczytanie treści odpowiedzi. Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść pism. 

Przewodniczący Rady przedstawił pisma, które w najbliższym czasie zostaną złożone na ręce Burmistrza. 

 

Burmistrz odniósł się do próśb zawartych w przedstawionych pismach. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka zgłosiła, że w Skarbiszowicach pomiędzy stawem a krzyżem jest złamany 

słup telefoniczny i kabel jest już całkowicie przy ziemi, poprosiła o interwencję. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poprosił o zdjęcia i obiecał zgłoszenie konieczności naprawy. 

 

Radna Anna Sokulska zapytała czy wiadomo o terminie rozpoczęcia prac dotyczących pokrycia rowów i 

osadników przy ulicy Jagodowej. 

 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma zagrożenia tego zadania, pieniądze w budżecie są przeznaczone dodał, 

że prace projektowe przejęła inna firma i zapewnił w następnym dniu kontakt z Radną pracownika  

zajmującego się sprawą. 

 

22. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 28 lutego został dostarczony Radnym 

zaktualizowany Rejestr pytań, Burmistrz został poinformowany i poproszony o udzielenie odpowiedzi. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski omówił otrzymane wnioski i udzielił odpowiedzi w sprawie: 

- samochodu dla OSP w Goszczowicach, 

- zabezpieczenia budynku stodoły w Goszczowicach, 

- spotkania w Ligocie Tułowickiej. 

 

23. Wolne wnioski. 

 

Radny Tomasz Gala poruszył sprawę wymiany lamp na ścieżce pieszo-rowerowej na inteligentne ledowe 

i zapytał co słychać w tej kwestii. Przypomniał również swoją prośbę z posiedzenia Komisji o 

uzupełnienie kamieniem ubytków na ulicy Morelowej. 

 

Odnosząc się do tematu lamp Burmistrz poinformował o zapewnieniach zmiany lamp do końca marca, 

poruszył również temat Programu „Rozświetlamy Polskę”. Zapewnił, że kamień będzie sukcesywnie 

nawożony, zgodnie z przygotowaną listą. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka poprosiła o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych z prośbą  

o uprzątnięcie poboczy na trasie Tułowice Małe – Skarbiszowice. Przypomniała swoją prośbę  

o czyszczenie osadnika, zapytała również o możliwość pozyskania osoby do koszenia terenów zielonych 

na terenie sołectwa.  

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o trwających czynnościach w celu pozyskania  

z Powiatowego Biura Pracy dofinansowania do zatrudnienia od miesiąca maja osoby zajmującej się 



dbaniem o tereny zielone. Usunięcie osadnika zostało zlecone Zakładowi Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej. Burmistrz odniósł się do prośby o sprzątanie drogi i obiecał interwencję w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poprosił o naprawę bocznej drogi w Tułowicach 

Małych. Poruszył sprawę dofinansowania wyposażenia OSP. Zapytał również na jakim etapie jest temat 

dofinansowania oczyszczalni ścieków, czy jest ryzyko nieotrzymania dofinansowania. 

Burmistrz potwierdził, że naprawa nawierzchni w Tułowicach Małych będzie uwzględniona  

w zleceniu, poinformował o otwarciu ofert dotyczących projektowania, wyjaśnił procedury zamówień 

publicznych oraz poinformował o przebiegu konsultacji w Urzędzie Marszałkowskim  

dotyczących dokumentacji – wniosków o dofinansowanie przebudowy oczyszczalni ścieków. 

 

24. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował o najbliższym posiedzeniu Komisji oraz sesji  

w dniu 25 marca od godz. 16:30  

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął obrady 

LXVI sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


